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شهردار مشهد:

همه باید تلاش کنیم پرچم ورزش مشهد را بالا ببریم
اســتــانــدار خـــراســـان رضـــوی در 

جلسه  با فدراسیون ووشو با بیان نشست
اینکه ورزش یکی از اولویت های 
جدی استان است، گفت: در این 
مدت کوتاه جلسات متعددی با جامعه ورزشی و 

شورای عالی مدیران ورزش برگزار شده است.
غلامحسین مظفری بــا اشـــاره بــه حضور رئیس 
فدراسیون ووشــو و کــوراش در خراسان رضوی، 
افزود: تفاهم نامه ای با فدراسیون ووشو منعقد 
شده است تا بتوانیم مسابقات ملی و بین المللی 
را نیز در خراسان رضوی برگزار کنیم. این گام مهمی 

برای ارتقای جایگاه ورزشی استان است.
ــزی بـــــرای تــشــکــیــل شــــورای  ــه ریـ ــامـ ــرنـ وی از بـ
فدراسیون های ورزشی در استان خبر داد و اضافه 
کرد: در نظر داریم در فاصله زمانی دو تا سه ماه 
آینده، مدیران ورزشی کشور از جمله وزیر ورزش 
و رؤسای فدراسیون ها را به خراسان رضوی دعوت 
کنیم تا برنامه های کلان ورزشی استان و همچنین 
شرایط برگزاری مسابقات کشوری و جهانی را در 

مشهد مورد بررسی قرار دهیم.
کید بر اهمیت راه اندازی مرکز نوآوری  مظفری با تأ
ورزشــی، گفت: در این حوزه جوانان علاقه مند و 
شرکت های دانش بنیان و استارت آپ های فعال 
زیــادی داریــم. امــیــدوارم از ظرفیت های موجود 
برای توسعه ورزش در استان استفاده کنیم. وی 
همچنین با اشــاره به ضعف خراسان رضوی در 
حوزه حمایت از تیم های ورزشی اظهار کرد: باید 
از حامیان مالی بخواهیم به عنوان یک تکلیف 
وارد حوزه ورزش قهرمانی شوند. در این استان 

صنایع و گروه های اقتصادی بزرگی وجود دارند 
که می توانند با کمک های خود، ورزش استان را 
تقویت کنند. استاندار خراسان رضوی ادامه داد: 
ــن رو درخــواســت ایجاد یک باشگاه ورزشــی  از ایـ
ح شده   در استان با وزیــر ورزش و جوانان مطر

است.

  ارتقای زیرساخت های ورزشی مشهد  

شهردار مشهد مقدس نیز در این جلسه گفت: 
قهرمانان بزرگی در رشته های کشتی با چوخه و 
کــوراش داشتیم و از این پس هم آمادگی داریم 

یک بار دیگر پرچم مشهد را در حوزه ورزش بالا 
ببریم.

کــرد: تلاش های   محمدرضا قلندرشریف  اظهار 
استاندار خراسان رضوی و توجه ویژه ایشان به 
مسئله ورزش در این مدت دلگرمی ویژه ای برای 
جامعه ورزش ایجاد کرده و این امر درخورتقدیر 

است.
ــردار مــشــهــد بـــا اشــــــاره بـــه فــعــالــیــت هــای  ــهــ شــ
صورت گرفته در سال های اخیر گفت: در شهرداری 
مشهد سعی کردیم زیرساخت های موردنیاز را 
با توجه به محدودیت های موجود، ارتقا بدهیم. 

کثر نقاط شهر، سالن ها و  به همین منظور در ا
مجموعه های ورزشی روباز و سالنی ایجاد کرده ایم 
تا جدا از بحث ورزش همگانی، تلاش هایی را برای 

بحث استعدادیابی نیز داشته باشیم.
ــزود: همچنین جــشــنــواره هــای ورزشـــی  ــ وی افـ
گون برگزار  مختلف را در رشته های ورزشــی گونا
می کنیم که جامعه مخاطب بسیار گسترده ای 
ــم. در برنامه ریزی و  در بین اقشار مختلف داری
فعالیت هایمان نگاه ویژه ای به ورزش جانبازان 
و معلولان و نیز بانوان داریم. با جدیت کارمان را 
در این حوزه ادامه می دهیم و همین حالا چند 
جشنواره ورزشی را در رشته های مختلف میزبانی 

می کنیم.
: شهر مشهد  کــرد قلندرشریف همچنین بیان 
زشـــکـــاران و قهرمانان ملی  در همه رشته ها ور
داشته است. امیدواریم با حمایت های استاندار 
محترم، یک بــار دیگر به سطح بــالای خودمان 
برگردیم. قهرمانان بزرگی در رشته کشتی با چوخه 
که ریشه در استان خراسان دارد- داشته ایم و  -
مطمئنم از این پس هم با اتفاقات و برنامه های 
پیش رو می توانیم یک بار دیگر با تلاش جمعی 
پرچم ورزش استان را بالا ببریم .شهردار مشهد 
در پایان تصریح کرد: قطعا با حمایت استاندار، 
روز های ورزشی خوبی را در پیش خواهیم داشت. 
این آمادگی را داریم تا به رشته های ورزشی ووشو 
و کوراش مثل سایر رشته ها، نگاه ویژه ای داشته 
کمپ  نــیــم در  باشیم و به همین منظور مــی تــوا
ــزرگ ورزشـــی الهیه، شــرایــط مــوردنــیــاز را فراهم  ب

 کنیم.

رویدادهای خلاقانه باید منجر به حل نیازهای شهر شوند

مدیر کل خلاقیت و نوآوری شهرداری مشهد گفت: رویدادهای خلاقانه و فناورانه ای 
همچون »ایده شو« باید منجر به مسئله محوری و حل نیازهای آستان قدس رضوی 

و شهر شود.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری مشهد، سید رحمان میرزاییان در آیین 
اختتامیه نخستین رویداد »ایده شو« که با حضور عبدالحمید طالبی، رئیس سازمان 
علمی و فرهنگی آستان قدس رضوی، مرتضی رجوعی، رئیس دانشگاه بین المللی 
امام رضا )ع(، علی اسماعیلی، رئیس پارک علم و فناوری خراسان رضوی و صاحبان 
ایــده هــای برتر در سالن شهید سلیمانی واحــد خــواهــران دانشگاه بین المللی 
امام رضا )ع( برگزار شد، بیان کرد: خوشبختانه پیشرفت و توسعه علمی در مجموعه 
آستان قدس رضوی طی سال های اخیر گام های رو به رشدی داشته و با برگزاری 
رویدادهای خلاقانه  ای همچون »ایده شو« توانسته است در بخش ورود به حضور 

فناورانه در جهت خدمت رسانی به زائران و مجاوران حضرت رضا )ع( پیشگام باشد.
به گفته این مقام مسئول، رویدادهای خلاقانه و فناورانه ای همچون »ایده شو« باید 

به مسئله محوری و حل نیازهای آستان قدس رضوی و شهری منجر شود.
وی با اشاره به جمع آوری نظام مسائل شهری و مسئله یابی در حوزه های شهری 
خاطرنشان کرد: در مجموعه شهرداری مشهد با شناسایی نظام مسائل، اطلس 
نیازهای شهر در حوزه های مختلف با همکاری دانشگاه های شهر مشهد، همچون 
دانشگاه فردوسی، دانشگاه بین المللی امام رضا )ع( و دانشگاه آزاد اسلامی شناسایی 
و بررسی شده است. وی ادامه داد: در مجموعه کارخانه نوآوری شهرداری مشهد، 
شش مرکز نوآوری تخصصی در حال راه اندازی است و نیازمند یک همبستگی و 

هماهنگی در رویدادهای نوآورانه شهر هستیم.
مدیر کل خلاقیت و نوآوری شهرداری مشهد در پایان اظهار کرد: مجموعه شهرداری 
مشهد بــرای همکاری، همراهی  و  حمایت از ایده های خلاقانه و فناورانه جهت 

خدمت رسانی شایسته به زائران و مجاوران حضرت رضا)ع( اعلام آمادگی می کند.

خبر 

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی شهر مشهد در گفت وگو با شهرآرا مطرح کرد
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خبر

معاون شهردار و رئیس سازمان فرهنگی 
و اجتماعی شهرداری مشهد از 
اتمام فرایند داوری بخش های 
اصـــلـــی جـــشـــنـــواره هــنــرهــای 
ــال ۱۴۰۴ خبر داد و  ــ شــهــری س
گفت: با پایان یافتن داوری های 
کــنــون در  تــخــصــصــی، هــم ا
رســی دقیق  مرحله بــر
آثـــــــار مــنــتــخــب قــــرار 
داریم و با هنرمندان 
بـــرگـــزیـــده ارتـــبـــاط 
ــرار شـــد تـــا با  ــ ــرق ــ ب
هــــم انــــدیــــشــــی و 
تعامل، زمینه ارائه 

هرچه بهتر این آثار را به شهروندان و زائران 
گرامی فراهم آوریم.

به گــزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری 
مشهد، جاوید کیانی با اعلام اینکه داوران 
متخصص در بخش های مختلف جشنواره 
با دقت نظر و بررسی های کارشناسی، آثار 
برتر را انتخاب کردند، اظهار کرد: در بخش 
یـــادمـــان هـــای شــهــری و گـــذرهـــای هنری 
هجده اثر، در بخش آذین بندی سیزده اثر 
و در بخش دیوارنگاری ۱۰ اثر مورد توافق و 
انتخاب نهایی قرار گرفتند. معاون شهردار 
و رئــیــس ســـازمـــان فــرهــنــگــی و اجتماعی 
شهرداری مشهد با اشاره به حساسیت، 
گــی هــای خــاص و رویــکــردهــای نوین  ویــژ

سومین جشنواره هنرهای نوری مشهد در 
سال جدید و تأخیر در اعلام نتایج داوری 
ایــن بــخــش، گــفــت: بخش هــنــرهــای نــوری 
نیازمند طی شدن دقیق تر مراحل اجرایی 
ودی وارد مرحله عملیاتی  ــه ز ــ اســت و ب
خواهد شد؛ بر این اساس نتایج داوری در 
این بخش، به زودی اطلاع رسانی می شود. 
ــاره بــه اهـــداف این  کیانی در پــایــان بــا اشـ
رویداد فرهنگی خاطرنشان کرد: جشنواره 
هنرهای شهری ۱۴۰۴ در آستانه بهار سال 
آیــنــده، بــا هــدف ایــجــاد فضایی شـــاداب و 
خاطره انگیز برای زائران و مجاوران بارگاه 
منور حضرت علی بن موسی الرضا )ع( برگزار 

خواهد شد.

آغاز بررسی آثار 
جشنواره هنرهای 
شهری بهار ۱۴۰۴

 
 با

 شهرداران

ک   بررسی نظام پیشنهاد های برداشت مکانیزه پلا
در پارکینگ های حاشیه ای

مدیر عامل شرکت توسعه ارتباطات ترافیکی شهرداری مشهد از برگزاری جلسه 
ک در پارکینگ های حاشیه ای خبر داد. داوری پیشنهادهای برداشت مکانیزه پلا

به  گزارش پایگاه اطلاع رسانی شهرداری مشهد، قاسم طاهری در ایــن بــاره گفت: 
با توجه به طی مسیر توسعه در مشهد در حوزه هوشمند سازی و مکانیزاسیون 
خدمات در مدیرت شهری، بر آن شدیم تا با بهره از دانش داخلی نسبت به تغییر 
 رویکرد برداشت سنتی اقدام کنیم و از پیشنهادهای همکاران محترم بهره مند 

شویم.
ک در معابر حاشیه ای به عنوان  ح برداشت پلا وی اضافه کرد: برهمین اساس طر
ح  شده و بیش از هفتاد  یک چالش در نظام پیشنهاد های شهرداری مشهد مطر
پیشنهاد در سامانه به ثبت رسیده اســت. مدیر عامل شرکت توسعه ارتباطات 
ح اعلامی 10 درصــد آن پذیرفته  ترافیکی شهرداری مشهد افــزود: از بین هفتاد طر
شده و به مرحله نهایی راه پیدا کرده است و در مرحله نهایی، افــراد و گروه های 

شرکت کننده باید پیشنهادها و طرح خود را آماده و از آن دفاع کنند. 
ح، توجیه هزینه برای  ح ها اجرایی بودن طر ک انتخاب طر طاهری تصریح کرد: ملا
شهرداری مشهد و کاربرد آن با کمترین خطا خواهد بود. وی ادامه داد : امیدواریم با 
استفاده از علم و دانش متخصصان داخلی به نتیجه مطلوب برای خدمت به زائران 

و مجاوران بارگاه حضرت رضا)ع( دست پیدا کنیم.

پوشش ۱۲۱۹ اصله درخت با استفاده از  خمیر بردو در منطقه یک

منطقه یک به دلیل دارابـــودن بخش عمده ای از هسته قدیمی 
و مرکزی شهر مشهد، بیشترین تعداد درختان کهن سال شهر را 
در دل خود دارد که حفظ آن ها به عنوان بخش مهمی از محیط 
زیست شهری منطقه و شهر حائز اهمیت ویژه است. در همین راستا 
انــدود 1۲1۹ اصله درخــت صنوبر و اقاقیا در سطح منطقه انجام 
ــردو محلولی از ترکیب آب، آهــک، سولفات  شــده اســت. خمیر ب
کتریایی و  مس و سریش است که برای کنترل عوامل قارچی و با
جلوگیری از گسترش آفات و کمک به عمر زیستی درختان روی تنه 
درختان کشیده می شود؛ لذا کنترل این موارد بسیار حا ئز اهمیت 
 است؛ زیرا در صورت کنترل نشدن باعث زوال و نابودی درختان

 می شود.

پلمب ۹۵ مورد از  اصناف متخلف و مشاغل مزاحم

واحد رفع سد معبر منطقه۲ در ماه گذشته اقدام به پلمب ۹۵ مورد 
گون باعث ایجاد سدمعبر  از اصناف و مشاغلی کرد که به اشکال گونا
، مزاحمت و آلودگی و... شده بودند؛ همچنین در آذرماه امسال از 
فعالیت 187 مورد از اصناف که موجب راه بندان معتبر و خیابان ها 
شده بودند نیز جلوگیری به عمل آمد؛ علاوه بر این ها در آذرماه 
۵60 کــیــلــوگــرم ضایعات از سطح منطقه جــمــع آوری و همچنین 
34 انبار غیر مجاز و مرکز انباشت و جمع آوری ضایعات نیز پلمب 
شد. در همین راستا در ماه گذشته از ادامه فعالیت غیرمجاز 7۵ مورد 
دست فروشی، 134 گاری حمل ضایعات و بیش از 1۲00 مورد حمل 

ضایعات نیز جلوگیری به عمل آمد.

مزین شدن یک معبر فرعی منطقه3  به نام شهدای گران قدر

با تصویب شــورای اسلامی شهر مشهد مقدس یک معبر دیگر 
گران قدر مزین شد. در همین راستا  در منطقه3 به نام شهدای 
نام گذاری معبر فرعی شهید تدین 10 در بولوار شهید ابراهیمی ۲1 
گــل پــرور« انجام  بــا حفظ شــمــاره بــه نــام »شهید محمد حسین 
شد. این نام گذاری ها در راستای درخواست های اهالی محل و 
ح و مصوب شده  مصوبه شورای اسلامی شهر مشهد مقدس مطر

 است.

ی
هان

 بر
ود

حم
م

ه ۱ 
طق

من
ر  

دا
هر

ش
  

ور
ن پ

سی
 ح

ی
عل

د 
سی

  

ه2
طق

من
ار 

رد
شه

ی
ین

س
 ح

ی
عل

ید
س

 

3 
قه

ط
من

ار 
رد

شه
 

بازدید رئیس و جمعی از اعضای شورای اسلامی شهر مشهد از برخی پروژه های شهری

گفت وگو
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ــی شــهــر مشهد،  ــلام ــورای اس ــ ش
ــرداخــــت نـــقـــدی عــــــوارض به  ــ پ
مناسبت اعیاد رجب، شعبان و 
دهــه فجر شــامــل تخفیف شد. 
رئیس کمیسیون برنامه و بودجه 
شــورای اسلامی شهر مشهد در 
گفت وگو با شهرآرا درباره جزئیات 
این لایحه دو فوریتی بیان کرد: 
طبق این مصوبه، قــرار شد از ۲۵ دی مــاه لغایت 
ــوارض،  ۲۵ بــهــمــن مــاه امــســال پــراخــت نــقــدی عـ
مشمول ۲۵ درصـــد تخفیف شـــود؛ همچنین از 
۲6 بهمن تا ۹ اسفند شامل ۲0 درصد تخفیف و از 
تاریخ 10 اسفند به بعد پرداخت نقدی روز باشد 
ــد اســــت؛ همچنین قبوض  ــ کــه هــمــان 16 درصـ
عوارض صنفی و بهای خدمات قبوض نوسازی و 
 عــمــران شــهــری نیز مشمول همین تخفیفات 

است.
حسین حسامی افزود: همچنین 
که  تهاتر مطالبات پیمانکاران 
موضوع ماده یک مصوبه 17363 
بود نیز با لحاظ میزان تخفیف 
ــن مصوبه مــجــاز شد.  نــقــدی ای
امیدواریم این تخفیف به عنوان 
عیدی مدیریت شهری و شورا برای مردم باشد که 
بتوانند عوارض خود را تسویه کنند و از سوی دیگر 
وضعیت نقدینگی شهرداری برای دنبال کردن 

پروژه ها بهتر شود.

۴5 پروژه شاخص در آلبوم بودجه ۱۴۰3 مشهد  

وی با بیان اینکه در آلبوم بودجه 1403 شهرداری 
حدود ۲هــزارو400 پروژه تعریف کرده ایم، تصریح 
کــرد: در  جلساتی  که بین شــورا و شهرداری برگزار 
شد، درنهایت 4۵ پروژه شاخص و راهبردی احصا 
شد و قــرار بر تمرکز بیشتر بر ایــن پروژه هاست؛ 
مانند فاز یک خط3 قطار شهری که تا پایان سال 

کثر خرداد 1404 به بهره برداری برسد. و حدا
ــامــه و بـــودجـــه شـــورای  ــرن رئــیــس کــمــیــســیــون ب
اسلامی شهر مشهد با اشاره به اینکه هر کیلومتر 
کنون حدود 4هزار میلیارد تومان  قطار شهری ا
هزینه دارد، افــزود: در این زمینه کمک دولت را 
نداریم و شهرداری نیز سازمانی مبتنی بر درآمد 
هزینه است. بخشی از هزینه مورد نیاز قطار شهری 
بــه وســیــلــه اوراق تــأمــیــن شــــده اســــت. حـــدود 
6هــزار و 300 مــیــلــیــارد تومان اوراق منتشر کردیم 
کــه مــوفــق بــه فـــروش ۵هــزار و 600 مــیــلــیــاردتــومــان 
آن شدیم و در کشور مقام اول را داریــم. بخشی 
از ایــن اوراق به خطوط قطار شهری اختصاص 
داده شده اســت. در جلسه ای که با بانک شهر 
داشتیم، بخشی از این اوراق آزاد شد که به فاز یک 
خط3 قطار شهری اختصاص یابد و امیدواریم 
در نـــــوروز 1404 مـــردم بتوانند از فــاز یــک خط3 

قطار شهری استفاده کنند.

یــت شــهری و    تفاهم نامــه ای میــان مدیر

آستان قدس رضوی

ــات دیــگــر مــصــوبــه  ــی ــزئ حــســامــی در تــشــریــح ج
گفت: صورت جلسه ای بین  جلسه علنی شــورا 
خ  آستان قدس رضوی و شهرداری مشهد در مور

۲3 خــــرداد 1403 درخــصــوص اراضــی »کلاته بوغا« 
و اراضــی 144 هــکــتــاری امــام عــلــی)ع(، موصوف به 
ح بــود.  اراضـــی آبــکــوه شــهــرداری منطقه 10، مطر
در بــــاره نــحــوه پاسخگویی بــه ایـــن اراضــــی یک 
تــفــاهــم نــامــه ســه جــانــبــه بــیــن شـــهـــردار مشهد، 
قائم مقام آستان قدس رضوی و رئیس شــورای 
شهر امضا شــده بــود و در قالب لایحه از سوی 
ح شد که دو یا سه  شهرداری مشهد در شورا مطر
هفته قبل در صحن علنی شورا مصوب شد و رأی 
آورد. در این صورت جلسه و مصوبه موافقت کردیم 
به عنوان شورا 8 درصد خالص از همه کاربری های 
انتفاعی با فرض پرداخت حق تقدیمی با تنظیم 
گــذار شود؛ همچنین  اجاره نامه به شهرداری وا

ــم بـــه صـــورت رایـــگـــان مــانــنــد ســابــق در  مــعــابــر ه
استفاده و بهره برداری شهر و شهرداری باشد. 
وی افزود: بند سوم این مصوبه نیز پرداخت حق 
تقدیمی بود که صرفا مال الاجاره، معادل درصدی 
یــر مستأجران  ز قیمت منطقه ای مشابه ســا ا
آســتــان قــدس رضــوی محاسبه و همه تعهدات 
آماده سازی موضوعاتی مانند جمع آوری و دفع 
آب هــای سطحی و همه عملیات آمــاده ســازی، 
مــعــابــر، آســفــالــت و... نــیــز در هــمــه کــاربــری هــای 
خدماتی و انتفاعی توسط آستان قدس رضوی 
انجام شــود. این توافق نامه در کمیسیون های 
مشترک بررسی و در نهایت در صحن علنی شورا 

مصوب و به فرمانداری ارسال شد.  


